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SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN COLLEGE(LEDEN)                                 Art. 34 RvO 
            
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Goeree-Overflakkee. 
 
 
Datum: 11 maart 2025 
 
 
Onderwerp: Aanrijtijden Ambulances op Goeree-Overflakkee 
 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:  
 

1. Heeft het college kennisgenomen van de cijfers die onlangs door RTL Nieuws zijn gepresenteerd met 
betrekking tot de aanrijtijden van ambulances? 

2. Is het college het met de SGP-fractie eens dat goede en snelle hulpverlening door de hulpdiensten, 
waaronder ambulance, van groot belang is?  

3. Uit de resultaten blijkt dat aan de oostkant van het eiland (Achthuizen, Den Bommel, Ooltgensplaat) 
de norm van 15 minuten aanrijtijd bij de hoogste urgentie veelal niet gehaald wordt. In Ooltgensplaat 
komt zelfs 76% van de ambulances later dan een kwartier aan. Kan het college hierop reflecteren? 

4. Kunnen we een overzicht ontvangen over de laatste jaren per kern per jaar wat de resultaten zijn 
geweest van de aanrijtijden, waarin ook het percentage over 2024 van het aantal ambulanceritten dat 
de norm van 15 minuten heeft overschreden inzichtelijk wordt? 

5. Nu deze cijfers toch bekend zijn, kunnen deze periodiek (bijv. elk half jaar) beschikbaar worden 
gesteld aan de gemeenteraad? 

6. Wat is het effect van de in 2024 ingezette A0-ritten? Zijn op deze ritten ook overschrijdingen? Kan dit 
uitgesplitst worden om een beter beeld te krijgen? 

7. Welke acties worden door de VRR ondernomen om de aanrijtijden verder te verbeteren? 
8. Destijds is aangegeven dat niet zozeer financiën maar personeelskrapte één van de oorzaken is dat er 

geen extra ambulances ingezet kunnen worden. Welke acties zijn hierop door de VRR inmiddels 
ondernomen? 

9. Wordt er goed samengewerkt met andere veiligheidsregio’s op de grens van de regio? 
10. In hoeverre vindt het college het zorgelijk dat er grote verschillen bestaan tussen aanrijtijden van 

ambulances op ons eiland? 
 

 
Toelichting: 
Regelmatig hebben wij gevraagd om de aanrijdtijden voor ambulances per kern (of per voormalige gemeenten) 
weer te geven. Keer op keer werd ons meegedeeld dat dit per kern niet mogelijk was. Inmiddels RTL Nieuws 
middels een Woo-verzoek deze gegevens via het ministerie wel boven water gekregen 
(https://www.rtl.nl/nieuws/onderzoek/artikel/5493952/noodhulp-112-hulpdienst-aanrijtijden-wachten-
ambulance). De cijfers van 2019-2023 geven een alarmerend beeld en bevestigd ons vermoeden dat, ondanks 
de verschuiving van posten, de overschrijdingen voornamelijk op de flanken van het eiland groot zijn. Hoewel 
de aanrijdtijd als één van de 23 kwaliteitsnormen geldt, is het in spoedeisende hulp van levensbelang. Daarom 
lijkt het ons van groot belang dat we bij deze ritten zo dicht mogelijk op de 15 minutennorm moeten zitten. 
 
Indiener: Peter Grinwis en Erwin Guijt 
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